
Hej!

Se bifogat beslut från kommunstyrelsen. Ärendet bör behandlas av
kommunstyrelsen igen i närtid. Återkom vid frågor!

 

/Magnus


